
SLOVENSKÝ ZVÄZ VZPIERANIA  

SLOVAK WEIGHTLIFTING FEDERATION  

Junácka 6, 832 80 Bratislava  
 

 

Zápis z 3.zasadnutia RK SZV zo dňa 21.9.2023 v Bobrove 

 

Otvorenie: 

Prítomní: Mgr. Ľudovít Buzgó, Ing. Štefan Gribanin,  

Online: Mgr. Ondrej Kružel, Ing. Tomáš Chovanec, Mgr. Pavol Trojčák 

 

PROGRAM: 

1. Vyhodnotenie ME U15 a U17, ME U20 a U23, MS seniorov 

2. Výkonnostné kritéria pre reprezentáciu na rok 2024, dátumy a miesta plnenia kritérií 

3. Podmienky na zaradenie do reprezentácie, čerpania príspevkov a posudzovania 

výkonnosti reprezentácie pre rok 2024 

4. Plán sústredení reprezentácie 

5. Návrh na zaradenie pretekárov do VŠC Dukla a NŠC 

6. Rôzne 

 

Program rokovania: 

Program rokovania RK SZV bol schválený bez pripomienok tak, ako bol uvedený v pozvánke.  

Uznesenie 1/1,  

RK SZV schvaľuje program tak, ako bol uvedený v pozvánke. Za zapisovateľa volí p. Gribanina  

a za overovateľa p. Kružela  

 

Bod č. 1. 

Rozprava: 

- p.Buzgó, p.Trojčák a p.Gribanin zhodnotili prípravu, priebeh súťaže a výsledky na ME 

U15 a U17.  

- p.Kružel a p.Gribanin zhodnotili prípravu, priebeh súťaže a výsledky na ME U20 a U23. 

- p.Kružel a p.Gribanin zhodnotili prípravu, priebeh súťaže a výsledky na MS seniorov 

Uznesenie 1/2 

RK SZV berie na vedomie vyhodnotenia reprezentačných akcií  

Uznesenie 2/2 

RK SZV navrhuje, aby v kvalifikácií na OH ostali minimálne do ME 2024 traja pretekári: 

Seničová, Cabala a Rondziková. Tým pádom sa druhej kvalifikačnej GP Katar zúčastní len 

pretekárka Seničová. 

 

Bod č. 2.  

V rozprave sa RK zhodla ponechať limity pre seniorov a juniorov rovnaké, ako v uplynulých 

dvoch rokoch. Predseda SZV zhodnotil, že aj keď limity nie sú vysoké, vzhľadom na 

priaznivejšiu finančnú situáciu SZV, nie je potreba limity zvyšovať, no taktiež ani znižovať, 

aby sme na vrcholové súťaže posielali iba pretekárov s výkonnosťou na úrovni. Vzhľadom 
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k situácii, že ME seniorov sa uskutočnia už vo februári 2024 a nomináciu bude potrebné 

uzavrieť koncom roka 2023, RK navrhli ako možnosť plnenie kritérií nasledujúce súťaže: MSR 

mužov a žien, Česká liga a finále 1.ligy, prípadne inú oficiálnu súťaž, s účasťou rozhodcov 

vyššej triedy. Avšak, len do termínu, ktorý určí EWF na uzatvorenie štartovej listiny. Predseda 

RK navrhol, aby pretekári Cabala, Seničová, Rondziková a Žembová boli, na základe 

výsledkov na MS seniorov, automaticky zaradený na ME seniorov 2024. Tým pádom, 

v seniorskej reprezentácii ostáva potvrdiť limit pretekárom Samkovi, Krškovej a Hušťavovej. 

Na posúdenie zaradenia na ME seniorov môže ešte dôjsť u pretekára Macuru. Reprezentačný 

tréner mužov a predseda SZV oznámili záujem pretekára Ostrovského skončiť v reprezentácii, 

pretože je zaradený do celoročného pozorovania SADA a nechce pravidelne absolvovať 

dopingové kontroly. Súťaže na plnenie limitov na ďalšie vrcholové súťaže RK určí 

bezodkladne, po zverejnení kalendára na rok 2024, kde chýbajú aj niektoré termíny svetových 

súťaží.  

Ohľadom kategórie U15 a U17 poveril predseda RK reprezentačného trénera tejto kategórie, 

aby prípadné zmeny výberových kritérií pripravil do konca novembra 2023, pričom ho 

požiadal, aby bral ohľad na to, že MS U17 2024 sa uskutoční až v juhoamerickom Peru. 

Predseda SZV reagoval návrhom, aby sme na MS U17 mali účasť, aspoň v podobe 1 

najlepšieho chlapca a 1 najlepšieho dievčaťa. S týmto návrhom padla všeobecná zhoda. 

Uznesenie 1/3 

RK SZV schvaľuje ponechanie rovnakých limitov pre reprezentáciu seniorov a juniorov, ako 

v roku 2023 (príloha) 

Uznesenie 2/3 

RK SZV navrhuje na ME 2024 pretekárov Cabalu, Seničovú, Žembovú a Rondzikovú, na 

základe ich výkonu a výsledku na MS 2023. Zároveň určuje súťaže na plnenie limitov ostatným 

pretekárom: MSR mužov a žien, Česká liga a finále 1.ligy. Prípadne inú oficiálnu súťaž, 

s účasťou rozhodcov vyššieho stupňa, do termínu uzatvorenia nominácie, ktorý určí EWF. 

Uznesenie 3/3 

RK SZV poveruje reprezentačného trénera kategórii U15 a U17, aby do konca novembra 

zapracoval prípadné zmeny výberových kritérií na zaradenie do reprezentácie. 

Uznesenie 4/3 

RK SZV schvaľuje návrh predsedu SZV, aby sa MS U17 2024 v Peru zúčastnil 1 najlepší 

chlapec a 1 najlepšie dievča v tejto kategórii 

 

Bod č. 3. 

Reprezentační tréneri mužov a žien vyjadrili nespokojnosť s výkonom dvoch pretekárov na MS 

seniorov 2023, ktorí tam na ich návrh cestovali bez splnenia limitu. Zhodnotili tiež, že situácia 

v prístupe reprezentantov k nomináciám a účastiam na sústredeniach sa síce zlepšila v každej 

vekovej kategórii, ale stále sa nájdu pretekári, ktorí majú problém s plnením limitov, žiadajú 

napriek tomu nomináciu a  peniaze na prípravu. Predseda RK a zároveň reprezentačný tréner 

žien, taktiež poukázal na prípad, kedy nominovaná pretekárka bez limitu uprednostnila pred 

účasťou na dôležitom reprezentačnom sústredení pred MS vlastné sústredenie, s osobným 

trénerom a vyhradil sa voči jej prístupu k reprezentácii. RK SZV sa zhodla, že síce nenavrhla 
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zvyšovanie limitov, ale odteraz bude trvať na presnosti dodržiavania limitov, bez tolerancie 

a výnimku pri nominácii môže tvoriť len pretekár, ktorý môže dosiahnuť vysoké umiestnenie, 

nie však v boji o posledné miesta, pri nízkej účasti v danej kategórií. RK SZV sa zároveň 

zhodla, že prípadnú neúčasť na sústredení musí pretekár ospravedlniť pádnym dôvodom, inak 

nebude mať nárok na príspevok na prípravu. 

Uznesenie 1/4 

RK SZV schvaľuje návrh, aby už VV SZV netoleroval nesplnenie limitu na 100%. Výnimku 

môže predniesť jedine reprezentačný tréner svojej kategórie, ktorú musí odôvodniť možnosťou 

vysokého umiestnenia pretekára. Avšak len vtedy, ak má pretekár k limitu blízko a má reálnu 

šancu na vysoké umiestnenie, ktoré nebude súvisieť s nízkym počtom ľudí v konkrétnej 

hmotnostnej kategórii a nebude to znamenať posledné miesto. 

Uznesenie 2/4 

RK SZV schvaľuje návrh, aby sa pretekárom zastavilo čerpanie príspevkov na prípravu 

v prípade, že sa nezúčastnia reprezentačných akcií a neospravedlnia pádnym dôvodom.  

 

Bod č. 4 

V rozprave sa reprezentační tréneri zhodli, vzhľadom k tomu, že ku dňu konanie zasadnutia RK 

nie sú stále presné termíny viacerých svetových súťaží, nie je ešte možné naplánovať presné 

dátumy sústredení. Reprezentačný tréner kategórie U15 a U17 navrhol na budúci rok 5 

mládežníckych sústredení. Prvé vo februári a ostatné po zverejnení kalendára. Reprezentační 

tréneri seniorov a juniorov sú v plánovaní taktiež ešte limitovaní kalendárom, preto sa zhodli, 

že minimálne termíny sústredení k februárovým ME seniorov musia doplánovať do konca 

októbra 2023 a požiadať o súčinnosť STK SZV, v plánovaní seniorských súťaží na začiatok 

roka 2024.  

Uznesenie 1/5 

RK SZV poveruje reprezentačných trénerov, aby bezodkladne, po zverejnení termínov súťaži, 

naplánovali termíny sústredení na rok 2024. Poveruje reprezentačných trénerov seniorov, aby 

požiadali o súčinnosť STK (vzhľadom na skorý termín ME seniorov 2024), pri určení dátumov 

súťaži na začiatok roka 2024 a následnom doplánovaní dátumov sústredení (termín: október 

2023) 

 

Bod č. 5. 

V návrhu na zaradenie pretekárov do VŠC Dukla predseda RK pripomenul, že na zamestnanie 

spĺňa (mimo zamestnaných) jednoznačné kritéria, ktoré v súčasnosti má VŠC (8.miesto na ME 

seniorov a 12.miesto na MS seniorov, bez ohľadu na počet štartujúcich), len Lenka Žembová 

(6.miesto ME a 12.miesto MS). Preto predseda RK navrhol na zamestnanie pretekárku 

Žembovú a tiež pretekárku Ninu Rondzikovú. Reprezentačný tréneri sa zhodli, že mimo 

zaradených pretekárov, je potrebné zapracovať na zaradení do stredísk v dohľadnom čase 

nasledujúcich pretekárov: Spomínané pretekárky Žembová a Rondziková (zo zmluvnej na 

zamestnanecký pomer), ďalej Filip Pagáčik, Ráchel Závacká, Matej Cepko, Laura Svrčková a 

Linda Svrčková (otázny je nízky vek). V súčasnosti zaradených pretekárov je potrebné 

ponechať. 



Strana 4 z 4 
 

Uznesenie 1/6 

RK SZV navrhuje, na základe výsledkov, na zamestnanie vo VŠC Dukla BB Lenku Žembovú 

a na 2. mieste Ninu Rondzikovú. Pre pretekárov Pagáčika, Závackú, Cepka, Svrčkovú Lauru 

a Svrčkovú Lindu v dohľadnom čase zaradenie do VŠC, alebo NŠC. 

 

Bod č. 6. 

V bode rôzne reprezentačný tréner mužov a juniorov oznámil, že sa pre pracovné povinnosti 

a predpokladané prevelenie, nemôže zúčastniť MS juniorov v Mexiku, kde bol nominovaný iba 

pretekár Macura. Vzhľadom na neplánovanú skutočnosť, nie je možná účasť ani ostatných 

reprezentačných trénerov, preto reprezentačný tréner mužov a juniorov navrhol účasť, 

v súčasnosti ešte trénera VŠC Dukla Rudolfa Lukáča. Táto možnosť sa stretla s nevôľou RK 

a predseda RK vyslovil obavu o zdravotný stav Rudolfa Lukáča. Nakoniec bola rozprava 

ukončená kompromisnou dohodou o účasti Lukáča. 

Uznesenie 1/7 

RK SZV navrhuje k pretekárovi Macurovi na MS juniorov doprovod Rudolfa Lukáča. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


